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OPRL

A. DOCUMENTACIÓ

Núm. Identificació Descripció Observacions

N/D

Avaluació de riscos rev 4-Personal 

sectors de conservació d’Obres 

públiques-modificat UNE 

descatalogada

N/D AR Berga 2022

N/D AR Manresa 2022

N/D AR PREMIÀ DE DALT

N/D

AR SANT JOAN DESPÍ 

Complementària condicions 

ambientals 2022 -Novembre

N/D AR Santa Coloma 2022

N/D Av riscos Masquefa

N/D Av riscos El Prat de Llobregat

N/D Av riscos complementaria Gavà

N/D Av il·luminació Gavà

N/D
Avaluació de riscos Bibliobús Serra 

de Rubió. 

BI03 Id 2211 rev 1
Avaluació de riscos Local bibliobús i 

furgoneta Berga 

 IV17 3340 any 2023
Avaluació de Riscos Nau Nova Berga 

Infraestructures viàries

0012_290_AR Inespecífic magatzem La Pleta_rev4

N/D Av Riscos Pallejà 2023 ORGT

N/D AV Esplugues ORGT

N/D Avaluació de riscos Bibliobús Serra del Cadí 

N/D Av. Riscos Igualada 2023 ORGT

Núm. Identificació Descripció

2022IP306 
Sonometria Olèrdola Maquinària 

pendent

1. AVALUACIÓ DE RISCOS (Aprovació al Comité de Seguretat i Salut) (OPRL/ORGT)

2. INFORMES DE PREVENCIÓ/PLANIFICACIONS

Centre Observacions

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES



VLM 07 2022 IP 

Informe de prevenció Manresa 

trencament teulada pluges+ 2 

informe resultats mesures

6880321-01-01 DPCE 
Parc del Castell de Montesquiu 

Rev.0

6880321-02-01 DPCE Parc del Montseny Rev.0

SMF_00_2022_IP
Sant Miquel del Fai_setembre v2 

2022

2022IP189 
Planificació avaluació tasques a la 

via Oficial Lab Assaig

2022IP190 
Planificació sonometria Manresa 

2022

2022IP191 
Planificació sonometria Olèrdola 

2022

2022IP192 
Planificació sonometria Martorell 

2022

2022IP193 
Planificació sonometria Lab Assaig 

2022

2022IP194 
Planificació sonometria Calldetenes 

2022

2022IP195 
Planificació sonometria Granollers 

2022

2022IP196 Planificació sonometria Berga 2022

2022IP307 

Planificació resultats amiant+ post 

neteja1ª sector Manresa+ informe 

resultat mesures

2022IP113 
Planificació mesures correctores 

fums dièsel local BB Vic

2023IP023 
AC Valoració i adequació provisional 

Malloles

2023IP065 AC Mesures Igualada trasllat 

GSB_IP052_2023

Informe mesures camps 

electromagnètics Bibliobús 

Guilleries

2022IP339 
Planificació Amiant Manresa 

Valoració

2022IP249 Planificació mesures Informe de 

2022IP250 Planificació mesures Informe de 

2022IP251 Planificació mesures Informe de 

2022IP252 Planificació mesures Informe de 

GRF_00_2022_IP Sonometria Garraf_Planificació

MTG_00_2022_IP Sonometria Montnegre_Planificació

MTQ_00_2022_IP
Sonometria 

Montesquiu_Planificació

MTY_00_2022_IP Sonometria Montseny_Planificació

Parcs Naturals

Parcs Naturals

Parcs Naturals

Parcs Naturals

Gerència de Serveis de Biblioteques 

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

Biblioteques

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

INFRAESTRUCTURES VIÀRIES

PARCS NATURALS

PARCS NATURALS

PARCS NATURALS



GSB_IP026_2023_

Informe Avaluació Exposició 

Inhalatòria Fums Dièsel_Mesures 

Hivern_Centre Vic

Gerència de Serveis de Biblioteques 

2023IP148_AC_
Mesures temperatures extremes 

tasques Exterior BiBusos
Gerència de Serveis de Biblioteques 

2023IP148-1_AC_ 
Mesures temperatures extremes 

tasques Exterior Biblioteques
Gerència de Serveis de Biblioteques 

2023IP193 AC 
Bibliobús Temperatures Montau i 

annex
Gerència de Serveis de Biblioteques 

2023IP199 AC 
Mesures amiant Olèrdola_Juliol 

2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP171 AC 
Informe soroll sector Olèrdola 

Infraestructures viaries 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP172 AC 
Informe soroll sector Calldetenes 

Infraestructures viaries 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP173 AC
 Informe soroll sector Granollers 

Infraestructures viaries 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP174 AC
 Informe soroll sector Martorell 

Infraestructures viaries 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP175 AC
 Informe soroll sector Manresa 

Infraestructures viaries 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP176 AC
 Informe soroll sector Berga 

Infraestructures viaries 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

2023IP177 AC
 Informe soroll sector Laboratori 

d’assaig 2023
Infraestructures viàries i mobilitat

23-14056

 Informe Avaluació Exposició 

Inhalatoria Químics - DIBA Canet 

2022

Centre de Recerca i Transferència de Tecnologia Tèxtil de Canet de Mar 

SLL_00_2022_IP_

Parc de Sant Llorenç de 

Munt_Diagnosi amiant La Mata 

(IP333)

Parcs Naturals

SLL_00_2022_IP_ Treballs de soldadura (IP277) Parcs Naturals

SLL_00_2023_IP_
Garatge i vestuaris Sant Llorenç 

(IP105)
Parcs Naturals

SLL_IP167_2023_
Valoració espai de treball garatge 

Terrassa_Parc Sant Llorenç
Parcs Naturals

 2023IP065 AC 
Planificació mesuresIgualada 

Trasllat
Infraestructures viàries i mobilitat

 2023IP023 Planificació mesures correctores. Infraestructures viàries i mobilitat
n/d ARC il·luminació Igualada 2023 ORGT
n/d ARC il·luminació Gavà 2023 abril ORGT
n/d AR GAVA Complementària ORGT
n/d AR Cervelló 2023 ORGT
n/d AR Begues 2023 ORGT
n/d AR VILADECANS Complementària ORGT
GSB IP045 2023 Mesures fum dièsel Bibliobús El Gerència de Serveis de Biblioteques 
GSB IP046 2023 Mesures fum dièsel Bibliobús Cavall Gerència de Serveis de Biblioteques 
IV_IP200_2023_ Mesures amiant posteriors Infraestructures viàries i mobilitat
IV_IP200_2023_A1 Informe mesures amiant ambient Infraestructures viàries i mobilitat
IV_IP200_2023_A2 Informe mesures amiant superfície Infraestructures viàries i mobilitat



IV_IP200_2023_A3 Informe mesures amiant superfície Infraestructures viàries i mobilitat
IV_IP200_2023_A4 Informe mesures amiant superfície Infraestructures viàries i mobilitat
IV_IP200_2023_A5 Informe mesures amiant ambient Infraestructures viàries i mobilitat

2022IP258
Planificació  Exposició Inhalatòria 

Químics Lab Canet 2022
Centre de Recerca i Transferència de Tecnologia Tèxtil de Canet de Mar 

MTQ IP183 2023 Diagnosi amiant Parc Castell de Parcs Naturals
Annex IP183 Informe Castell MTQ definitiu signat Parcs Naturals
MTG IP182 2023 Diagnosi amiant Parc del Parcs Naturals
Annex IP182 Informe definitiu Can Bosc signat Parcs Naturals
2023IP148 Planificació mesures correctores Gerència de Serveis de Biblioteques 
2023IP148-1_ Planificació mesures correctores Gerència de Serveis de Biblioteques 
2023IP193 AC Planificació mesures correctores  Gerència de Serveis de Biblioteques 
GSB IP026 2023 Planificació Informe fums dièsel Gerència de Serveis de Biblioteques 
 IV IP171 2023 Planificació mesures Infraestructures viàries i mobilitat
IV IP172 2023 Planificació mesures correctores Infraestructures viàries i mobilitat
IV IP173 2023   Planificació mesures correctores Infraestructures viàries i mobilitat
IV IP174 2023 Planificació mesures correctores  Infraestructures viàries i mobilitat
 IV IP175 2023 Planificació mesures correctores Infraestructures viàries i mobilitat
IV IP176 2023 Planificació mesures correctores  Infraestructures viàries i mobilitat
 IV IP177 2023 Planificació mesures correctores Infraestructures viàries i mobilitat
SLL IP167 2023 Planificació Espai de treball garatge Parcs Naturals
SLL 00 2023 Planificació Garatge i vestuaris Parcs Naturals
SLL 00 2023  Planificació Treballs de soldadura Parcs Naturals
SLL 00 2023 Planificació Diagnosi amiant La Parcs Naturals
 BI03 id2211 rev1 Planificació mesures correctores Gerència de Serveis de Biblioteques 
n/d Planificació mesures correctores Gerència de Serveis de Biblioteques 
n/d Planificació mesures correctores Infraestructures viàries i mobilitat

0012 290

 PLANIFICACIÓ mesures correctores 

Inespecífic magatzem La Pleta rev4 

Parc del Garraf

Parcs Naturals

n/d Planificació Gavà 2023 ORGT

n/d Planificació Begues 2023 ORGT

n/d Planificació Berga 2023 ORGT

n/d Planificació Cervellò 2023 ORGT

n/d Planificació El Prat de Llobregat ORGT

n/d Planificació Esplugues 2023 ORGT

n/d Planificació Igualada 2023 ORGT

n/d Planificació Manresa 2023 ORGT

n/d Planificació Masquefa 2023 ORGT

n/d Planificació Pallejà 2023 ORGT

n/d Planificació Sant Cugat 2023 ORGT

n/d Planificació Sant Joan Despí 2023 ORGT

n/d Planificació Santa Coloma 2023 ORGT

Núm. Identificació Descripció Observacions

N/D simulacre Cervelló 20221004

N/D simulacre Esplugues 20221027

N/D simulacre Pallejà 20221004

N/D
simulacre Sant Pere de Ribes 

20221027

N/D
simulacre Sant Sadurní d'Anoia 

20221013

3. PLANS D'EMERGÈNCIA/SIMULACRES (OPRL/ORGT)

Centre

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT



N/D simulacre Santa Coloma 20220714

N/D simulacre Vilafranca 20221013

N/D Simulacres de Cubelles

N/D Simulacre de Vallirana

N/D Simulacre de Sant Feliu de Llobregat

N/D Simulacre de Sant Joan Despí

N/D simulacre Olesa  20231016

N/D
simulacre Santa Perpètua de la 

Mogoda 20231109

Núm. Identificació Descripció Observacions

N/D
SC_ALTRES_CENTRES_01-07-

2022_30-09-2022

N/D informe sinistralitat
N/D Informe sinistralitat primer 
N/D informe sinistralitat segon trimestre

Núm. Identificació Descripció Observacions

N/D Informe  preliminar Cerdanyola

N/D
Informe preliminar Premià de Dalt 

2022

N/D
Informe no atenció senyals 

polsadors ORGT- Pallejà Cervello

N/D Informe preliminar Cardedeu

N/D Sant Joan Despi informe obertura

N/D
2023NP022 CERDANYOLA INFORME 

CENTRE TREBALL

N/D
2023NP20 MATARO INFORME 

CENTRE TREBALL

N/D
2023NP019 SANT ADRIÀ DEL BESOS 

INFORME CENTRE TREBALL

N/D
2023NP018 SANTA COLOMA 

INFORME CENTRE TREBALL

N/D 2023NP017 CIT MC PLANIFICACIÓ

N/D
2023NP018 SANTA COLOMA MC 

PLANIFICACIÓ

N/D
2023NP019 SANT ADRIÀ MC 

PLANIFICACIÓ

N/D
2023NP020 MATARÓ MC 

PLANIFICACIÓ

N/D
2023NP022 CERDANYOLA MC 

PLANIFICACIÓ

B. ACTUACIONS

ORGT

ORGT
ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

4. INFORMES SINISTRALITAT  (OPRL/ORGT)

OPRL

ORGT

ORGT

ORGT

1. INVESTIGACIÓ ACCIDENTS

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

Centre

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

ORGT

5. ALTRA DOCUMENTACIÓ ORGT

ORGT

Centre

ORGT



Referència Descripció Mesura correctora (s/n) Data actuació Observacions

Referència Descripció Observacions

Referència Descripció ObservacionsEstat actuació

2. COMUNICATS DE RISC (Presentació Delegats de Prevenció)

3. MANUALS D'AUTOPROTECCIÓ

Estat actuació



C. SEGUIMENT TEMES PENDENTS

Centre Descripció

1 BIBLIOTEQUES/BILBIOBUSOS

Estat actual dels expedients CAE Diba-

ajuntaments pel que fa a la prestació del 

servei de biblioteca pública

2
ESCOLA DE TEIXITS DE CANET 

DE MAR

Situació millora de la il·luminació  i 

climatització a l’Escola de Teixit de punt 

de Canet de Mar

3 OTPMIFDA Data prevista del trasllat a Balsareny

10/02/2020 pendent rebre informació per part de l'Ajuntament.

15/02/2021. Sense cap informació

13/09/2021. Sra. Pilar Morales confirma que encara queden CAE's pendents

29/11/2021. Sra. Pilar Morales, han rebut CAE Palafolls pero encara resten pendents

14/02/22 Sra. Pilar Morales, encara resten pendents.

02/05/22 Sra. Pilar Morales, encara resten pendents.

12/09/2022. Sra. Pilar Morales contesta que hi ha ajuntaments dels quals no han rebut resposta, en total son 233 CAE realitzats, encara resten 4-5 biblioteques dels qual encara no tenen 

tota la documentació

28/11/2022: Sra. Pilar Morales, encara manquen algunes biblioteques

13/02/2023. Sra. Pilar encara quedes algunes pendents però s'està avançant molt

08/05/2023. Encara hi ha ajuntaments que no han enviat doc.

09/10/2023. Sra. Pilar Morales, es troba en la mateixa situació

27/11/2023 La Sra. Morales indica que es continua igual.

07/10/19: es van realitzar mesures durant l’estiu per veure quantificar els llocs de treball que es trobaven per sota de 500 lux i es van detectar 6, com a mesura provisional col·locació de 6 

llums de sobretaula. S’estan abordant les actuacions necessàries 

10/02/202 S'ha enviat als membres del SAC relació tasques realitzades Nau floris i edifici central. Sra. Llosa especifica que es van realitzant petites actuacions tot i que existeixen 

previsions d'actuació no hi ha previsions temporals.                          

30.11.2020 la Sra Llosa informa que s’està redactant el projecte(que aquesta redacció triga 2-3 mesos) per a la millora de la climatització, encara no se sap de l’import del que s’està 

parlant i sobre els terminis no pot dir cap data però que segur que abans de 2021. 

15/02/2021. es troba en la mateixa situació de redacció de projecte

13/09/2021. Sra. LLum Llosa, el projecte esta redactat i revisat i en breu el faran arribar ja que esta aprovat per la SDEF

29/11/2021. Sra. Llosa, el projecte es troba en fase d'aprovació, es farà arribar la documentació a través de l'OPRL

14/02/2022. S'aprova el projecte i es publica al DOGC

02/05/2022. Sra. Llum Llosa,  l’obra esta en licitació des del febrer i que esta a punt d’adjudicar-se , des de la Subdirecció d’edificació s’ha demanat una reunió amb la Gerència 

d’educació per coordinar-se i planificar les obres. Quan es tingui aquesta planificació la farà arribar

12/09/2022. Sra. Llum Llosa, no pot concretar una planificació, ha hagut una observació per part de l’ajuntament que ha fet modificar el projecte, per tant s’ha enrederit més. Pot intentar 

que s’elabori un full de ruta 

28/11/2022. Sra. Llum Llosa, l’Ajuntament va sol·licitar modificar el disseny del projecte per tant el projecte s’ampliarà a banda de la il·luminació amb modificacions interiors. Intentarà 

proporcionar un calendari real quan el projecte estigui aprovat per l’Ajuntament i la llicència d’obres concedida.

13/02/2023. Sra. LLosa, s'han demanat unes modificacions, s’està acabant de redactar el projecte i en breu es començarà a licitar.

08/05/23. Sra. LLosa, s'estan acabant de fer les modificacions. S'ha traslladat a l'ajuntament

09/10/2023. Sra. Llum Llosa recorda que el projecte estava parat per una observació per part de l’Ajuntament de Canet de Mar, s’han fet les modificacions i s’ha passat a l’Ajuntament per 

tal que doni el vist i plau i pertinent llicencia. Posteriorment es passarà a l’aprovació de l’expedient després de la segona modificació, actualment a l’espera de resposta per part de 

l’Ajuntament.

27/11/2023 Sr. Solanes indica que demanaran a la Sra. Llosa que informi sobre el resultat de la gestió.

17/06/19 Sra. Saura contesta que encara no disposen de data prevista, el Sr. Solanes demana que es verifiqui.

10/02/202. No es disposa de data prevista

15/02/2021. No es disposa de data prevista

13/09/2021. Es troba en la mateixa situació

29/11/2021. En la mateixa situació

14/02/2022. En la mateixa situació

02/05/2022. No hi ha informació al respecte

12/09/2022 No hi ha informació al respecte

28/11/2022. Sense novetats al respecte ja que no hi ha cap representant de l’oficina. Sr. Solanes demana es requereixi per escrit a l’oficina per saber en quin estat es troba.

13/02/2023. Es contacta amb OTPMIFDA i es dona resposta al tema:“Des del 2019 que l’opció de trasllat de l’oficina de Navàs a Balsareny es va descartar. No es van acabar de signar 

els convenis per fer les actuacions i cessió de l’espai amb l’anterior equip de govern municipal (2018) i per tant aquesta alternativa ara mateix no està sobre la taula. 

Sí estem buscant un altre emplaçament que compleixi els nostres requeriments, però la urgència del trasllat s’ha reduït degut al fet que ara mateix la majoria del personal que està 

assignat a Navàs realitza teletreball o presencial mixte i per tant la densitat de treballadors s’ha reduït sensiblement. “

08/05/2023. S'informa de la resposta donada per escrit per part d'OTPMIFDA.

09/10/2023. Com no hi ha representació en el SAC per part de l’oficina de prevenció d’incendis, no es tracta aquest tema; es va acordar que  si hi ha alguna demanda més addicional es 

pot convidar algun representant de l’oficina que pugui aclarir o ampliar informació al respecte. TANCAT

Observacions/actualització

1. TEMES PENDENTS



4 VIES LOCALS

Protocol càrrega i descàrrega camió-

grua

5 BIBLIOTEQUES/BILBIOBUSOS
Incidències en relació al desconfort 

tèrmic  a la XBM

17/06/2019 Sr. Ricard Alcojor sol·licita informació respecte l’aplicació de les mesures correctores resultants de la investigació de l'accident de treball de Martorell.

Sra. Saura explica que s’han col·locat bandes de contrast i elaborant una instrucció de treball de càrrega i descàrrega pel camió grua.

7/10/19: Resta pendent la difusió a tots els sectors de conservació de la instrucció de treball de cárrega/descàrrega camió grúa.

10/02/2020. Sr. Paul no té coneixement d'aquesta difusió.

15/02/2021. Sense cap informació

13/09/2021. Sr. Xavier Pons confirmara si ja s'ha solucionat el tema i si no esta solucionat ho estara pel proper SAC

29/11/2021. Sr. Xavier Pons encara es troba en vies de solucio

14/02/2022. Sr. Xavier Pons encara es troba en vies de solucio. 

02/05/2022. Sr. Xavier Pons exposa que han tingut algun problemes per implantar-ho en alguns llocs i que estan pendents de parlar-ho. Ens confirmarà quan tingui més informació i ho 

traslladarà a la resta de membres. Sra. Astrid afegeix que es un protocol que està fet i que s’ha enviat a la Inspecció de treball, el que s’ha de fer es donar trasllat a la resta de treballadors 

i coordinar-se amb l’OPRL.

12/09/2022. Sr. Xavier Pons el protocol esta fet i enviat a tots els sectors de conservació, però hi ha punts que no s’estan utilitzant 

28/11/2022. Sr. Xavier Pons, estan fent consulta als treballadors i fent les adaptacions pertinents, s’espera passar-ho a l’OPRL en un parell de setmanes

13/02/2023. Sr. Xavier Pons, S’ha presentat una proposta de protocol i estan pendents de si s’ha de fer alguna modificació, pendent participació per part dels delegats

08/05/23. Sra. Astrid, encara s'estan fent modificacions i valoracions a l'OPRL, per aquest motiu encara no s'ha fet arribar als delegats

09/10/2023. En la mateixa situació

27/11/2023. La Sra. Sánchez informa que ara és el Sr. Godayol qui porta els temes de vies locals.

07/10/19 Coneixer incidències en relació al desconfort tèrmic  a la XBM. L’informe va arribar  el divendres 4 d’octubre la petició la va fer la Sra. Lidia Rodriguez el 2 d’octubre i per tant no 

s’ha tingut temps de fer difusió del mateix. La Sra. Lidia demana a la GSB que l’enviï als components del SAC el mes ràpid possible. 

Es trasllada la informació proporcionada per la GSB el 19 de novembre de 2019 als components del SAC.

15/02/2021. Sense cap aportació de les mesures adoptades

13/09/2021. Sr. Segismundo Serrano comenta que encara continuen havent algunes biblioteques i biblobusos que pateixen disconfort tèrmic (per. ex. a Berga que no tenen aire 

acondicionat) Sra. Pilar Morales confirma que en el cas de Berga es van realitzar les comunicacions oportunes a l'Ajuntament per tal que solventes aquest tema. Sr. Solanes proposa que 

es revisi l'informe i la documentació aportada per part de la GSB al 2019 per coneixer l'abast.

29/11/2021. Sra. Pilar Morales no té cap novetat en relació a la biblioteca de Berga.

14/02/2022. Sra. Pilar Morales, sense cap novetat al respecte

02/05/2022. Sra. Pilar Morales contesta que no té cap comunitat dels treballadors conforme existeix aquest discomfort tècnic. 

12/09/2022. Sra. Pilar Morales contesta que a part de Berga hi ha altres Biblioteques amb la mateixa problemàtica , aquest estiu les que han sofert altes temperatures o han tancat i s’ha 

traslladat el personal a d’altres biblioteques o des de la Gerència s’ha enviat avís als ajuntament 

28/11/2022. Sra. Pilar Morales comenta que fa un parell de mesos que no hi ha moltes incidències respecte al desconfort tèrmic, però s’espera que quan arribi el fred augmentin. Son 

coneixedors dels problemes de goteres a la Biblioteca Tecla SAla (Hospitalet) ho han  reclamat a l'Ajuntament

13/02/2023. Sra. Pilar Morales ja ha informat al respecte

08/05/2023. Sra. Pilar, es traslladen les incidències als ajuntaments

09/10/2023. Sra. Pilar Morales indica que s’ha donat trasllat als Ajuntaments per tal que facin les mesures adients i estan esperant resposta.

27/11/2023 La Sra. Morales  informa que des de l’última reunió del Subcomitè no hi ha hagut cap incidència en referència al desconfort tèrmic.



6 BIBLIOTEQUES/BILBIOBUSOS
Redacció Protocol d'agressió 

verbal/fisica als treballadors de DB 

7 PARCS NATURALS Coordinació d'activitats empresarials

25/11/2019, Sr. Serrano proposa la redacció d'un protocol d'agressió verbal/fisica als treballadors de DB arrel de l'incident sofert a la Biblioteca de l'Hospitalet.

10/02/2020. Sr Solanes es compromet a elevar la proposta de redacció ja que aquest SAC no té potestat per redactar-ho.

20/02/2020. S'eleva la proposta de redacció mitjançant c/e a l'OPRL

03/11/2020. No es té contància d'haver rebut res

15/02/2021. Protocol en fase de revisió per part de la gerència de biblioteques, pendent parlar amb sindicats i fer-ne difusió

13/09/2021. Continua pendent

29/11/2021. Sra. Pilar Morales confirma que continua pendent

14/02/2022. Sra. Pilar Morales, sense cap novetat al respecte

02/05/2022. Sra. Pilar Morales confirma que ho estan preparant i que quan tinguin alguna novetat ens informarà

12/09/2022. Sra. Pilar Morales confirma que ho estan preparant juntament amb l’OPRL

28/11/2022. Sra. Pilar Morales encara ho estan preparant

13/02/2023. Sra. Pilar Morales, respon que continua el seu curs i que la coordinadora de biblioteques ha mantingut reunions sobre aquest tema 

08/05/2023. Sra. Pilar s'està treballant a nivell de Comitè

09/10/2023. Sra. Pilar Morales indica que s’està treballant en el protocol i ho estan treballant també a nivell del Comitè, s’espera per a principis del 2024. 

27/11/2023 La Sra. Pilar Morales indica que s’encarregarà la oficina de PRL, el Sr. Capell. 

05/11/2020, Sr. Busquets estat actual de la gestió de les CAE a Parcs. 04/02/2021 OPRL Informa  que està col.laborant, donant assessorament,  amb la Gerència de Parcs que esta 

realitzant accions al respecte. 03/05/2021 Des de la Gerència de Parcs estàn promovent la gestió de les CAE amb col.laboració de l'OPRL.

15/02/21 Sense novetats

13/09/2021. Sra. Barber, comenta que s'esta treballant conjuntament amb l'OPRL. Els models s'han lliurat a tots els Parcs i s'estan realitzant. Resta pendent que estiguin tots realitzats, 

Sra. Barber anirà informant al respecte. 

14/02/2022. Sra. Joana Barber, comenta que han fet un protocol que s’està treballant juntament amb l’OPRL i que li consta que es un tema que s’està treballant des de Gerència

02/05/2022. Com no hi ha cap representant de Parcs Naturals, queda pendent d’informació per al proper SAC

12/09/2022. Com no hi ha cap representant de Parcs Naturals, queda pendent d’informació per al proper SAC

28/11/2022. Sra. Joana Barber, s’ha realitzar un protocol que s’ha distribuït per tots els Parcs, li consta que s’han realitzat diferents CAE, però adquireix el compromís d’aportar informació 

de en quin punt es troben

13/02/2023. Sra. Joana Barber, el protocol esta distribuit i s'han realitzat mots CAE's

08/05/2023. Sra. Barber, han realitzat consulta a OPRL, en els Parcs St. Llorenç i Montseny, a causa resultat auditoria (no competències) Previsió abans estiu lliurament OPRL per difusió 

delegats. Sra. Minguet reunió pendent per concreció

09/10/2023. la Sra. Joana Barber no ha assistit a aquest Subcomitè i se li traslladarà per tal que actualitzi si ha hagut algun canvi

27/11/2023. Sra. Barber, es van realitzant



8 EDIFICACIÓ
Estat de les obres de l'Espai Natural de 

Sant Miquel del Fai

9 INFRAESTRUCTURES VIARIES Pla de renovació maquinària i vehicles

Sr. Segismundo demana que la maquinaria i els vehicles es vagin modernitzat i renovant, en especial els d’Infraestructures viaries i mobilitat

13/09/21. Sr. Xavier Pons confirma que respecte els vehicles tenen una planificació de renovació, i de cara a la següent sessió de Subcomitè podria confirmar que es pot renovar segons 

el pressupost. Sr. Segismundo demana poder participar en la compra d’aquests vehicles, tant els delegats com als propis treballadors. Sr. Xavier Pons confirma que quan comprin 

maquinaria els faran partícips. Sr. Serrano insisteix en la participació dels propis treballadors per tal que s’adeqüin a la realitat de les circumstàncies en les quals treballen. Recorda la 

demanda de la creació d’una Comissió de compra de maquinari i vehicles. 

14/02/2022. Sr. Xavier Pons confirma que es troben en fase de renovar els camions, esta previst que a l’agost arribin dos, i dos més a finals d’any

12/09/2022.Sr. Xavier Pons, comenta que el pla de renovació previst de vehicles pot incrementar-se en 7 furgonetes més

28/11/2022 Sr. Xavier Pons, els 6 camions doble cabina que disposen s’han de renovar i esperen tenir 2 de manera immediata i ja s’han adjudicat 3 més, només resta 1 que s’inclourà als 

plecs que s’estan redactant per l’any 2023.Sr. Pons, les furgonetes han arribat al PM unicament manca roturar-les. Els camions també (15 dies).

08/05/2023. Sr. Xavier Pons informa que les furgonetes han arribat al Parc Mòbil només falta retolar-les, en una setmana haurien d’estar. Igual que els camions que informa que en uns 

15 dies. 

09/10/2023. Sr. Xavier Pons comenta que han arribat les dues furgonetes i els camions de doble cabina. Estan esperant més vehicles i amb aquest lliurament haurà finalitzar la renovació 

de la flota. A partir d’ara es realitzaran els manteniments corresponents. Es podria eliminar aquest tema pendent?

27/11/2023. El Sr. Pons confirma que ja s’ha entrat en una renovació ordinària.

05/11/2020. Sr. Alcojor demana sobre l'estat de les obres d'adequació de l'Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Demana fer una visita com a Delegat. 30/11/2020 Sr. Alcojor demana, 

visita a l'Espai i estat de les obres. SDED, la previsió de finalització de les obres actuals és gner 2021. S'ha traslladat la petició de visita a la Subdirecció .

15/02/21. Les obres de la primera fase estan previstes finalitzar-les a 31 de març, però encara queda pendent una segona fase

13/09/2021. Sra. Llum Llosa confirma que hi habien tres obres en marxa, dues de les quals ja s'han recepcionat i ara estan fent petits retocs en els quadres electrics i en breu es 

recepcionará l'enllumenat. El gran gruix de les obres finalitza en breu i ara s'estan licitant les obres de l'aparcament que es començaran en breu. Sr. Jurado pregunta quan es podrà visitar 

l’espai. Sra. Llosa pren nota i consultarà a la Direcció.

14/02/2022. Sra. Llosa, confirma que s’estan finalitzant les obres del pàrquing amb previsió de finalització a la primavera i després procediran amb alguns camins d’accés, i que quan 

estigui tot finalitzat ja es podrà realitzar la visita.

02/05/2022. Sra. Llum Llosa, de les tres obres grans s’està finalitzant la del pàrquing durant el mes de maig, i també s’estan realitzant alguns arranjaments d’accés, camins i desmuntatge 

d’alguns vidres que havien a dintre, lavabos, etc.  Com el pàrquing s’ha de formigonar hi haurà alguns dies que no es podrà accedir, la Direcció va confirmar que es millor que es realitzi la 

visita a Sant Miquel del Fai quan es finalitzin les obres (cap a finals de primavera), quan estiguin mes avançades la Direcció plantejarà una proposta de visita.

12/09/2022. Sra. Llum Llosa, les tres obres grans ja s’han recepcionat, s’ha fet una visita amb bombers per la llicència d’obertura de Sant Miquel del Fai; quan estigui tot solucionat es 

podrà realitzar la visita.

Sra. Arráez, comenta que des de l’OPRL es farà una primera visita d’avaluació a la qual assistiran els delegats de prevenció.

28/11/2022 Sra. Llum Llosa, les tres obres grans ja s’han finalitzat; actualment s’està realitzant una obra d’emergència d’estabilització de talussos i repàs dels talussos a revisats (inclou 

revisió dos cops any). Tenen a més diverses actuacions de menor envergadura (instal·lació contra incendis i BIES) que resten pendents de finalitzar.

13/02/2023. Sra. Llum Llosa, les tres obres grans ja s’han finalitzat; actualment s’està realitzant una obra d’emergència d’estabilització de talussos i diverses actuacions de menor 

envergadura (instal·lació contra incendis i BIES) que resten pendents de finalitzar.

08/05/23. Sra. Llossa, ja s'han finalitzat les obres de les BIES, només resta pendent una inst. columna seca pendent d'aprovació Departament Generalitat Medi ambient. Amb situació alfa 

2 el Parc restarà tancat (inclòs al Pla d'emergència). A partir d'ara tota la gestió pertany a Parcs Naturals.

09/10/2023. Sra. Llum Llosa comenta que la Subdirecció d’edificació ja ha finalitzat les obres d’adequació i li ha cedit la gestió del Parc a espais Naturals; actualment només es visita el 

Recinte, els edificis no estan habilitats i es gestionaran i adequaran des d’Espais Naturals que seran qui valorin quines seran les properes actuacions.

27/11/2023 Sra. Barber indica que Sant Miquel del Fai ja està obert des del 16/09/2023 i s’ha treballat un nou Pla d’Emergència per tal que a nivell II no es tanqui cap equipament, 

pendent de permís de l’Ajuntament



10 BIBLIOTEQUES Estat deficiències manteniment Biblioteques (Badalona)

11 BIBLIOBUSOS Mesures vibracions bibliobusos 

12 ORGT Nous plans emergencia ORGT

13 ORGT Sonometries ORGT

29/11/2021. Sr. Segismundo Serrano sol·licita realitzar sonometries arran de la col·locació de mampares de seguretat per realitzar actuacions que aminorin el soroll. Sr. Leonardo demana 

fer prova pilot amb un micro que es va instal·lar a Can Serra darrera una mampara que va funcionar correctament

02/05/2022. Sra. Mercedes Arranz, han detectat que com ara no es obligatori l’ús de mascareta ha millorat la comunicació a les oficines.Durant les darreres 2-3 setmanes no han rebut 

cap queixa ni incidència al respecte.

12/09/2022. Sr. Comas, es creu més adient facilitar la comunicació amb la instal·lació d’intercomunicadors, es farà una prova pilot a 3 o 4 oficines

28/11/2022. Sr. Comas, es va fer una prova pilot, a l’oficina de Rubí, amb resultat insatisfactori (problema de confidencialitat); s’intentarà fer una altra prova pilot amb un altre aparell.

13/02/2023. Sr. Comas s’estan estudiant alternatives (intercomunicadors) i d’altres solucions.

08/05/23. Sr.Comas, es va plantejar fer una reforma incorporant materials mes absorvents, s'ha fet aquesta actuació a l'oficina de ripollet i els resultats han estat efectius. Resta pendent 

visita per verificar resultats i fer extensiva aquesta solució a d'altres oficines.    

09/10/2023. Sr. Santiago Comas, es tracta d’un tema de confort acústic, indica que s’ha fet una actuació a l’oficina de Ripollet i els resultats han estat bons. Actualment estan prioritzant 

les oficines mes afectades per poder intervenir. 

27/11/2023. El Sr. Comas indica que les intervencions ja han començat a Mataró, Sra. Marés confirma.     

Sr. Victor Garcia, comenta que en la coordinació entre biblioteques i ajuntaments respecte als manteniments es molt dolenta, per exemple a una biblioteca de Badalona, els extintors no 

es revisen des del 2016. Sr. Leo afegeix que a més hi ha una biblioteca a Badalona que està a sobre d’un mercat i que l’ascensor no funciona i les persones en cadira de rodes no hi 

poden accedir i a més hi han filtracions i problemes estructurals molt greus.

13/09/20. Sra. Pilar Morales comenta que en especial la de Sant Roc, té molts problemes amb la llum, ascencor i climatització. Té constància que s'estan fent reunions i que l'Ajuntament 

esta treballant per sollucionar-ho.

14/02/2022. s'afegeix  la biblioteca de Llefià a on s’han detectat 21 lluminàries espatllades

02/05/2022. Sr. Xavier Pons, comenta que en comptes de dos, els hi arribaran 3 doble cabines i només els quedarà 1 i amb aquest últim ja hauran renovat tots els camions que era la 

maquinaria més castigada en total 6 a principis de l’any 2023. Tenen present totes les demandes però en tractar-se d’un tema de pressupost i han d’anar dosificant la renovació.

02/05/2022. Sra. Pilar Morales, comenta que totes les incidències es comuniquen a l’ajuntament de Badalona, però que l’Ajuntament no col·labora gaire i que el que fan es reclamar-ho i 

fer pressió per tal que ho solucionin.

12/09/2022. Sra. Pilar Morales, diu que han fet les gestions per tal que es puguin solucionar, però que son temes que depenen de l’ajuntament directament (ascensor, extintors i porta 

solucionats)

28/11/2022. Sra. Pilar Morales, comenta que la biblioteca de Can Casacuberta comenta tancada. Pren nota del desconfort tèrmic a la biblioteca de Sant Roc i confirma que ja s’han 

substituït les lluminàries de la biblioteca de Sant Roc.

13/02/2023. Disconfort per part dels delegats per l'obertua de la biblioteca de Can Casacuberta. OPRL manifesta que  van reunir amb el servei de prevenció propi de l’ajuntament i que 

mancances greus no se’n van detectar.

08/05/23. Sra. Pilar, s'ha demanat a l'Ajuntament com esta el tema, encara no s'ha rebut resposta.

09/10/203. Sra. Pilar Morales indica que s’ha posat en contacte amb l’Ajuntament per saber com es troba la situació, però que encara no tenen resposta per la seva part, en concret 

Casacuberta es tracta a un nivell superior per desencallar el tema.

27/11/2023 La  Sra. Morales Confirma que la que es troba en pitjor estat, Can Coberta, es troba tancada i no hi ha personal. El personal es troba en altres biblioteques.

13/09/21 mesures de vibracions dels bibliobusos en especials ens aquells vehicles que tenen una antiguitat inclús superior a 25 anys i no ha rebut resposta

02/05/2022. Sra. Concepción Minguet, han començat les mesures ambientals però encara no les vibracions.

12/09/2022. Sra. Concepción Minguet, s’iniciaran a finals d’any i si no a principis de l’any vinent

28/11/2022. Sra. Concepción Minguet confirma la planificació prevista

13/02/2023 Sra. Concepción Minguet confirma la planificació  tot i que no han estat executades amb prioritat però sí que es faran durant aquest any.

08/05/2023. Sra. Concepció Minguet indica que a dia d’avui estan acabant de tancar amb l’empresa externa que  realitzarà les mesures i que aviat podran fer proposta.

09/10/2023. Sra. Concepció Minguet indica que està en previsió el decret per acceptar el pressupost i realitzat les mesures corresponents.

27/11/2023. La Sra. Minguet indica que es va iniciar el tràmit de decret però no es podrà iniciar fins a primers de 2024.

13/09/21 plans d’emergència ja que totes les oficines ara tenen instal·lades unes vitrines noves amb portes arran del covid-19 i això afecta als plans d’emergència.

02/05/2022. Sra. Mercedes Arranz, comenta que segons l’evolució del covid, abans de fer nous plans d’emergència han de veure com quedaran totes les mesures del covid. 

12/09/2022. Sr. Comas, es preveu realitzar-les a unes 70 oficines i la idea es començar a principis de l’any 2023 

28/11/2022 Sr. Comas, es manté la previsió

13/02/2023. Sr. Comas, es preveu finalitzar-los en breu.

08/05/23. Es preveu començar després de l'estiu

09/10/2023. Sr. Santiago Comas respon que el contracte ja es va adjudicar i ja estan treballant. Sra. Marés afegeix que es realitzaran les visites durant el mes de novembre, s’enviarà el 

calendari de visites per si els delegats volen acompanyar-los.

27/11/2023. Sr. Comas, es disposen de dates, ja s'ha començat aquest tema



14 INFRAESTRUCTURES VIARIES Fuites d’aigua al magatzem  d’Olèrdola

15 INFRAESTRUCTURES VIARIES Manca EPI's  i problemes ulleres protecció

29/11/2021. Sr. Leonardo comenta que hi ha fuites d'aigua i el sostre es d'uralita, quines actuacions es preveuen realitzar

02/05/2022. Sr. Xavier Pons, el magatzem es de lloguer i té una teulada que te goteres, tot i que no son impeditives per desenvolupar la feina, estan mirant de trobar un magatzem nou. El 

contracte de lloguer es vigent fins a finals de l’any 2023.

12/09/2022 Sr. Xavier Pons, el contracte de lloguer es vigent fins a finals de l’any 2023. Ja s’han redactat els plecs per llogar un magatzem que no tingui aquesta problemàtica.

28/11/2022 Sr. Xavier Pons, a les oficines no afecta la problemàtica, el contracte de lloguer es vigent fins a finals de l’any 2023 i fer actuacions és complicat. S’intentarà accelerar la 

contractació i si es possible marxar abans

13/02/2023. Sr. Xavier Pons, el contracte de lloguer s’ha prorrogat i ja s’han redactat els plecs per llogar un magatzem que no tingui aquesta problemàtica

08/05/23. Sr. Pons, en principi 1 novembre el magatzem hauria d'estar sense fibrociment. Abans de començar el nou contracte ha d'estar canviada la coberta. S'intentaran fer les obres 

durant el periode vacacional. Totes les actuaciones les realitzarà la propietat. Sra. Minguet demana que els informin quan acabin la substitució de la teulada previa incorporació del 

personal per fer les mesures corresponents.

09/10/2023. Sr. Segismundo Serrano pregunta quin problema ha hagut perquè els companys dels magatzem de Malloles i de Calldetenes, tot i haver canviat les teulades, no s’hagin 

pogut canviar. Sr. Xavier Pons respon que efectivament tenen aquests dos magatzems que un es de propietat i un altre de lloguer, i que el problema ha estat perquè justament quan el 

propietari de Malloles va aconseguir la llicència pel canvi de teulada, es va començar per part de la Subdirecció d’edificació el canvi de teulada de Calldetenes i van coincidir en el temps. 

Es va demanar a Malloles per fer mes tard el canvi de teulada, però les obres de Calldetenes van trigar més del previst. Per tant ha estat un problema de coordinació però els treballadors 

no s’han vist afectats. SOLUCIONAT (Olèrdola) Es dispopsen 2 magatzems a Vic.

27/11/2023 Sr. Pons indica que ja està solucionat no hi ha amiant ja que la teulada ha estat canviada, per tant el tema es pot tancar. TANCAT. Respecte Malloles,  el Sr. Pons indica que 

es troben com a Olèrdola abans de canviar-ho però que en aquest cas disposen de dos magatzems.

29/11/2021. Sr. Leonardo comenta que el personal d’infraestructures  es queixa que els manquen alguns EPI’s i tenen alguns problemes amb les ulleres de protecció (les persones que 

tenen ulleres graduades)

14/02/2022 Sr. Pons s’està treballant en la redacció dels plecs dels epis en el que es recollirà la problemàtica de la graduació de les ulleres, però mentrestant es  pot treballar de forma 

segura

02/05/2022. Sr. Xavier Pons, la situació actual es que es posa un protector sobre les ulleres d’aquells treballadors que ho necessiten. Estan treballant en les plecs generals de tots els 

EPI’s i s’inclouran ulleres de sol graduades.

12/09/2022. Sr. Xavier Pons, ja es disposa de la proposta de plecs i s’han enviat a l’OPRL per la seva validació. 

28/11/2022. Xavier Pons, ja es disposa de la proposta de plecs i s’han enviat a l’OPRL per la seva validació, es van enviar als delegats el 17 de novembre'22

13/02/2023. Sra. Minguet confirma que en breu el tindran a disposició per consulta i participació per tal que es puguin fer les aportacions adients.

08/05/23 Sr.Pons, els EPI's han arribat ja. Seguint el model de SDLO, avisaran als treballadors per acudir a l'optica a fer-se les ulleres graduades.

09/10/2023. Sr. Serrano comenta que havien demanat que hi hagués estoc d’EPIS pels treballadors que s’incorporen nous i vol saber si això s’ha fet. Li han comentat que dels EPIS que 

han arribat el pantaló i les botes d’estiu donen molta calor demanen si es  podria revisar quin model son i millorar-ho. 

Sr. Pons, entén que es molt bona idea tenir un estoc d’epis, però la realitat es que no es tan fàcil ja que cada persona que s’incorpora té una constitució i talla diferents, però estan 

intentant millorar-ho. Pel que fa als pantalons, de marca reconeguda, els pantalons d’hivern van molt bé però els d’estiu si, estan parlant amb el proveïdor per tal d’intentar solucionar-ho. 

A la darrera contractació ja van incorporar un model que contenia material elastano però tot així continuen donant molta calor.

27/11/2023. Sr. Xavier Pons confirma que els plecs es troben a licitació per comprar els EPIs i en principi sobre el segon trimestre es tindran els plecs licitats. Encara hi han treballadors 

sense ulleres, el Sr. Pons confirma que els treballadors ja poden anar a sol·licitar les ulleres i que la organització per sectors és el motiu pel qual uns les tenen i altres no però que tothom 

té la opció de demanar-les. Sr. Pons confirma que el personal de nova incorporació diosposa d'EPIs propis.


